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Zápis č. 4/2021-2022 z porady vedoucích kateder a ústavů 
dne 7. 12. 2021, 12.00 h, hybridní forma konání 

                                                                                              MU-IS/271597/2021/1589421/PrF 
 
Přítomni: kolegium, vedoucí kateder a ústavů, garanti. 
Online: doc. Kotásek, prod. Radvan, doc. Mrkývka, dr. Kliková, doc. Jančářová, 
doc. Skulová, prof. Večeřa, dr. Harašta, dr. Šipulová, doc. Kosař, doc. Havlan. 
 
7. 12. 2021 
Program zasedání: 
 

1. Zkouškové období podzimního semestru 2021/2022 
2. Hodnocení vědy, včetně nominace (metodika M17+)   
3. Různé 

 
 
Děkan přivítal přítomné vedoucí na závěrečném zasedání roku 2021. V úvodním vstupu 
poděkoval všem vyučujícím za pracovní výkony a aktivitu. Proběhlé období charakterizoval za 
mimořádně náročné, kdy došlo k souběhu nepředvídatelných situací. Zmínil také, že si každý 
během blížících se vánočních svátků zaslouží trochu odpočinku a klidu.  
 
1. Zkouškové období podzimního semestru 2021/2022 
 
Děkan informoval o vydání pokynu k ukončování studijních předmětů a k závěru studia 
v tomto semestru a požádal studijní proděkany o komentáře.  
Proděkan Sehnálek se v úvodu vyjádřil k důvodům vydání zmíněného pokynu. Sdělil, že 
vydání bylo reakcí na nejasnosti, co je ve zkouškovém období možné a dále zmínil, že ne 
všechny informace se dostaly ke všem garantům studijních předmětů. Zopakoval, že garant 
studijního předmětu má klíčovou roli, určuje, jak bude výuka vedena a stanovuje formu 
ukončení předmětu. Upozornil, že u prezenční zkoušky je třeba pamatovat i na studenty, pro 
které platí ze zdravotních důvodů zákaz vstupu do budovy. Je nutné vypsat i online termíny a 
vyjít tím studentům vstříc. Zopakoval povinnost nahrávání ústních distančních zkoušek a 
vymazání záznamů po stanoveném termínu. Ve svém vstupu hovořil i o SZZk, které jsou 
naplánovány prezenčně. Členové komise mohou být účastni na SZZk online, student musí být 
vždy přítomen osobně na fakultě. 
Proděkanka Jurníková doplnila komentář o informace z páteční porady studijních proděkanů. 
Uvedla, že nadále platí žlutý univerzitní semafor. Pokud by došlo ke zhoršení situace a 
přechodu do červeného semaforu, prezenční zkoušky by nadále byly možné, ale za jiných 
bezpečnostních pravidel. Upozornila, že kontrola O-N-T není vyžadována pro vykonání 
zkoušky na fakultě. Přístup na zkoušku musí být studentům umožněn. Apelovala na garanty 
studijních předmětů, aby pokyny pro zakončení předmětu byly pro studenty dostatečně 
srozumitelné. Proděkanka nabídla možnost konzultace v případě nejasností. 
V následné diskusi zazněly podněty a připomínky k této problematice, mimo jiné k formám 
zkoušení v tomto semestru nebo možnostem kontroly studentů při distančních zkouškách.  
 
2. Hodnocení vědy, včetně nominace (metodika M17+)   
 
Děkan hovořil o hodnocení českých právnických pracovišť, které bylo zveřejněno Radou pro 
výzkum a v této věci konstatoval, že fakulta dopadla nejlépe a v součtu jsou zveřejněné 
výsledky dobré. Děkan vyjádřil nespokojenost s hodnocením publikací nominovaných do 
modulu 1 Metodiky 17+ i s nastaveným systémem hodnocení, zvláště pak s posuzováním 
výsledků jednotlivými panelisty.  
Proděkan Fryšták upřesnil současné nastavení systému hodnocení a poukázal na problémy 
jak s hodnotiteli i panelisty, tak i s obecnou metodikou hodnocení.  
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Seznámil s aktuální výzvou Rady pro výzkum, vývoj a inovace na podávání návrhů kandidátů 
na členy Odborných panelů a jednoho člena do Komise z oblasti hodnocení programů účelové 
podpory a jednoho člena Komise z oblasti společenských a humanitních věd. Uvedl, že návrhy 
z kateder je možné zasílat během dalšího týdne Mgr. Hudečkovi, v kopii Ing. Jarošovi. Za 
fakultu by návrhy odešly do 5/1/2022. 
V závěru děkan uvedl, že nechceme napadat hodnocení, jak je nastaveno, ale samotný 
problém vidí v aplikaci jednotlivých pravidel a je patrné, že hodnotící instituce k hodnocení 
nepřistupuje správně.  
Proděkan Fryšták informoval, že pro širokou veřejnost bude na našich stránkách k dispozici 
připravený komentář k hodnocení v Modulu 1 podle Metodiky hodnocení výzkumných 
organizací.  
Doc. Kosař, který donedávna vykonával funkci hodnotitele, krátce pohovořil o svých 
zkušenostech. 
 
3. Různé 
 
Tajemnice vyzvala k dodržování stanoveného harmonogramu závěru roku (pokyn tajemnice 
č. 1/2021). Zvláště přítomné požádala o okamžité vyúčtování cestovních příkazů (nejpozději 
do 15/12), drobných vydání (do 17/12) a návrhů odměn (do 13/12). Zmínila, že objednávky 
zahraničních knih již nejsme schopni vystavit, protože nebudou do konce roku doručeny. Nyní 
je možné ještě objednávat české nebo slovenské publikace. 
 
Děkan opětovně všem přítomným poděkoval za práci v uplynulém semestru a popřál krásné  
vánoční svátky, úspěšný nový rok. 
 
 
 
 
 
 
Schválil: doc. Škop 
Zpracovala: Ing. Hrušková 
V Brně dne 7. 12. 2021 
 


